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هفتاد و پنجمین نشست شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی آذربایجان شرقی برگزار
شد

هفتاد و پنجمین نشست شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی آذربایجان شرقی در اتاق بازرگانی تبریز برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی تبریز، هفتاد و پنجمین نشست شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی آذربایجان شرقی با حضور مسئولان دولتی، قضایی و بخش

خصوصی استان در محل اتاق تبریز برگزار شد.

پیگیری مصوبه جلسه ۶۳ شورا با موضوع "بررسی عدم تمدید توافق نامه مجوز تغییر نام (نقل و انتقال) فی ما بین شرکت شهرک های صنعتی استان و صندوق حمایت از توسعه

بخش کشاورزی" و همچنین مصوبه جلسه ۶۴ شورا با موضوع "بررسی مراتب اعتراض به شیوه حل اختلاف در شرکت شهرک های صنعتی استان" به عنوان پیش از دستور در این

جلسه مطرح شدند.

بررسی عدم اجرای تیپ اساسنامه همسان شرکت های خدماتی شهرک ها و نواحی صنعتی مصوب سال ۱۳۹۵ و مشکلات ناشی از تعیین تعداد سهام مالکین و استفاده کنندگان بر

مبنای مساحت قرارداد تخصیص زمین در شهرک های صنعتی بر اساس ماده (۴۰) نمونه اساسنامه قدیم، اولین دستور جلسه این نشست بود.

همچنین بررسی دلایل افزایش بی رویه قیمت سیمان و بررسی مشکلات صنایع وابسته و صنعت احداث از این افزایش قیمت و بررسی اجرای ماده (۲۵) قانون بهبود محیط کسب

و کار و آیین نامه اجرایی و بررسی متن قراردادهای توزیع برق، دیگر دستور جلسات این نشست بودند.

محمدرضا پورمحمدی، استاندار آذربایجان شرقی در این نشست در خصوص مصوبه جلسه 63 شورا با موضوع شهرک های صنعتی استان گفت: این موضوع باید مورد پیگیری

شهرک های صنعتی استان و صندوق حمایت از توسعه بخش کشاورزی قرار گرفته و نتیجه نهایی در نشست بعدی شورای گفتگو اعلام شود.

وی در خصوص موضوع دوم مطرح شده در خصوص بررسی مراتب اعتراض به شیوه حل اختلاف در شهرک های صنعتی، گفت: پیشنهاد این است که هیات سه نفره با حضور

شاکی، متشاکی عنه و فردی از استانداری و یا دستگاه قضائی تشکیل شده و مشکل بررسی شود.

پورمحمدی ادامه داد: پیشنهاد می کنیم که اداره شهرک ها به جای شرکت خدماتی به صورت هیات امنایی باشد و این پیشنهاد را برای شورای گفتگوی تهران و مجمع نمایندگان و

وزارت صمت منعکس خواهیم کرد.

استاندار آذربایجان شرقی در خصوص موضوع دیگر جلسه در خصوص افزایش بی رویه قیمت سیمان گفت: بحث اهلیت در واگذاری سیمان در بورس باید مورد توجه قرار گیرد به

طوری که اگر خریدار کد بورسی داشته اما اهلیت نداشته باشد نباید سیمان به او واگذار شود. همچنین نباید شاهد محدودیتی در عرضه سیمان در تناژهای پایین باشیم.

ابوالفتح ابراهیمی، نائب رئیس اتاق بازرگانی تبریز نیز در این جلسه با اشاره ای به پیش از دستور اول این جلسه گفت: پیشنهاد شده که نامه ای با عنوان درخواست مهلت صدور

مجوز تغییر نام 25 قطعه زمین آب کشت واقع در شهرک صنعتی آخولا تا پایان سال 1400 با امضای استاندار محترم استان به سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران

ارسال شود.

بابک محبوب علیلو، دادستان مرکز استان نیز در این جلسه با اشاره به موضوع واگذاری زمین های شهرک صنعتی گفت: باید در زمان واگذاری زمین ها، سخت گیری های لازم

انجام شود تا این زمین ها به دست دلالان نیفتاده و سرمایه گذار واقعی مدنظر باشد. حتی می توان از نمایندگان بخش خصوصی هم در این قضیه درخواست همکاری داشت.

وی ادامه داد: ایراد مطرح شده در بحث داوری از نظر حقوقی و منطقی بجا بوده و در جلساتی که قبلا در دبیرخانه ستاد اقتصاد مقاومتی دادگستری کل استان تشکیل شده بود،

درخواست کردیم در خصوص داوری با تهران مکاتبه داشته باشید. در بحث داوری، مقررات قانون آیین دادرسی مدنی از جمله ماده 457 باید رعایت شود.

محبوب علیلو در خصوص مشکلات موجود در بخش سیمان نیز گفت: ماموریتی در خصوص جمع بندی این مشکلات، برای سازمان صنعت و معدن تعریف شده بود تا یک گزارش

با پیشنهاد مشخصی برای ما ارائه دهند. اگر راه حل مطمئنی برای حل این مشکل ارائه نشود با توجه به اینکه بخش قابل توجهی از نیروی کار در این بخش فعال هستند، در

ساخت و ساز مشکل اساسی خواهیم داشت.

در پایان این نشست، هشت نفر از مدیران برتر به عنوان عضو یک ساله شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی استان انتخاب شدند.
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